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Eva Hrindová: Cizích se bojíme, vlastní drtíme
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Přesně tak se dá ve zkratce popsat politika naší vlády. Bohaté
nadnárodní společnosti necháme být a vlastní lidi budeme
ždímat. Jen proto, že vláda neumí hospodařit.

Jejich konsolidační balíček je prachsprosté divadlo. Už oznámení
tiskovky na dobu “za pět minut dvanáct” napovídalo, že forma bude
nadřazena obsahu. Vláda mluví o bankrotu a nutném šetření, ale
sami si tiskovku vyzdobí logy a transparenty. To taky něco stálo…
Nechápu, že v takové situaci vůbec někdo uvažuje o názvech a
reklamních tabulích. Vláda ráda investuje do neproduktivní reklamy,
to jim jako jediné jde. Oni to jinak neumí. Nechápou, o čem je
vládnutí, prostě jen pokračují v tom, co je dostalo do vládních křesel.
Marketing, prázdná hesla, okázalé akce a kamarádšofty s novináři a
správnými lidmi.

Tiskovka byla jedna velká zoufalost, která definitivně odhaluje
amatérismus, neschopnost a slabost. Místo toho, aby si vláda
došlápla na bohaté společnosti, které bohatnou díky neschopnosti
vlády ochránit vlastní obyvatele, vláda udělala jediné, co by jim
mohlo projít – okrást vlastní občany. Ti mají platit ještě víc za vládní
neschopnost. Prošla jim nezvládnutá inflace, nejdražší energie,
zdražování potravin, tak co by v tom nepokračovali.

Proč se něco neudělá se zbytečnými nákupy vakcín? Nikdo je
nechce a je to jen dotování farmaceutických firem. Proč se zvyšují
náklady na obranu? Vždyť to nemá ani hlavu ani patu. I poslední
ubožák vidí, že válka slouží jen k bohatnutí zbrojařských firem.
Kdyby aspoň těch našich… Proč se neruší zbytečné úřady a
ministerstva a následně zbytečná agenda, která jen všechny
obtěžuje? Proč vláda něco neudělá s nejdražší elektřinou v Evropě?
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Proč se plánují nesmyslné projekty, jako je rušení rodných čísel?
Proč? Evidentně se vláda hněvu bohatých firem a nadnárodních
struktur bojí více než hněvu vlastních občanů.

Na druhou stranu je ale nutné přiznat, že lidé to tak chtěli. Média to
chtěla, všichni podporovali pětikoalici a po volbách slavili jako kdyby
se Česká republika zbavila totality. Teď to tedy máme, tu skvělou a
novou progresivní změnu. Ukazuje se, že všichni podporovatelé
pětikoalice naletěli. Nechtěli to vidět, stačila jim hezká slova, která se
neopírala o žádné činy. Novináři svým zaslepeným aktivismem
vytvořili monstra, která kam šlápnou, tam sto let tráva neporoste.
Bylo by hezké, kdyby se teď novináři chytli za nos a co sami
způsobili, by teď pomohli napravovat. Stačí jen jediné, informovat
objektivně.

Eva Hrindová
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